

7天 北海道 粉色地毯



上芝樱公园
上涌别郁金香公园

十胜·层云峡·札幌·小樽

芝樱と
郁金香
の花祭

直飞系列

全程住宿
当地3+4星酒店

1 吉隆坡 / 千岁 [机上用餐]
集合于本社，乘搭巴士前往国际机场办理登机手续，然后飞往北海道。

2 千岁 / 十胜 / 阿寒湖 [午晚]
抵达后，前往十胜游览十胜川白鸟飞来地。每年十胜川会翩然飞来上千只来自西伯利亚的白天鹅在此栖息，仿若置身童话世界中，令人难忘（视季节而出没）。接着前往幸福车站，是过去位于北海道带广市幸福町的日本国有铁道铁路车站。车站名称源自车站所在地的地名「幸福」，也因为此名称之字面意义，让本车站因吉祥语车票而闻名。然后游览阿寒湖，被广阔的森林覆盖，保留浓厚的原始风光。因地处火山带，四处温泉沸腾。毕后，前往爱努民族文化村，是介绍日本原住民爱努族(又称阿伊努)文化的观光设施，是北海道唯一的少数民族。

3 阿寒湖 / 网走 [早午晚]
早餐后，前往屈斜路湖，位于日本最大的屈斜路破火山口，是一个巨大的钴蓝色湖。接着游览硫磺山，是屈斜路湖和摩周湖邻近地带的一座活火山。然后游览摩周湖，为火山湖，是全日本透明度最高的湖泊。毕后，游览网走监狱博物馆，这是日本第一座也是唯一一座，对大众公开的实际使用过的狱所设施，是一处相当有历史与教育意义的展示中心。

4 网走 / 层云峡 [早午晚]
早餐后，前往游览上涌别郁金香公园，有120种郁金香，并有逾120万株郁金香，当中更有自荷兰的珍贵品种，构成红、橙、黄、紫、白、黑、褐色的花海，而且，各种郁金香的形状亦有不，有杯状、碗状、卵状、漏斗状等，令人目不暇给。接着上芝樱公园，欣赏盛开于地面的粉色地毯-芝樱。在日本称丛生福祿考，因为其花朵盛开时形状如同樱花，而茎如矮草(日文“芝”)般匍匐于地，故称为芝樱。

5 层云峡 / 札幌 [早午晚]
早餐后，前往大通公园，位于札幌市中心的街心公园，公园树立的电视塔为札幌的地标。接着前往札幌政府旧址，建于1888年的北海道厅旧本厅舍，具有新巴洛克式建筑风格，当地人昵称为「红砖楼」。然后前往狸小路于地下购物街及毗邻的百货商店区购物，这里有超过150家的流行服饰店、餐厅、土产等。毕后，前往参观白色恋人公园，这里还有北海道甜点“白色恋人”的生产工厂外。

团费：

出发日期：

重点推介

- *全日本透明度最高的火山湖泊-摩周湖
- *北海道粉色地毯-芝樱
- *七彩缤纷花海-郁金香
- *赠送咖啡杯
- *北海道原住民爱努族观光

足料! 风味美食

- *任吃北海道3大螃蟹
- *北海道特色石狩锅
- *北海道日式烤肉
- *北海道日式套餐
- *北海道特色拉面

6 札幌 / 小樽 / 千岁 [早午晚]
早餐后，前往浪漫的小樽运河，沿岸红砖仓库鳞次栉比，印证小樽昔日媲美纽约华尔街的繁荣景象。接着前往北一步行街，参观著名的北一硝子玻璃饰品专卖、水晶音乐城、北国楼、咖啡馆、寿司、巧克力等。在此您品味美味咖啡+精致小点，品尝完后您可带回咖啡杯作留念。毕后，送往FACTORY OUTLET，是日本大型品牌厂商直销，囊括了日本国内外流行品牌。

7 千岁 / 吉隆坡 [早/机上用餐]
早餐后，依依告别北海道，送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。



我们有权改变顺序或修正行程，将由本公司作最后确认

7CTS-F



鴻運旅遊機構有限公司

IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No.19, Jalan Sultan Abdul Jalil, 30300 Ipoh, Perak, Malaysia.

Tel: (6) 05 253 2766

Fax: (6) 05 253 4558

天下旅遊機構有限公司

IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No.1, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia.

Tel: (6) 05 242 6118 Fax: (6) 05 241 0118

鴻運旅遊機構(新山)有限公司

IPOH OVERLAND (JB) TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No.15A, (1st Floor), Jalan Kuning 2, Taman Pelangi.

JB 80400, Johor, Malaysia. (1059028T) (KKKP1478-02)

Tel: (6) 07 336 3038

Fax: (6) 07 336 3018

7 DAYS
15 NIGHTS

HOKKAIDO PINK CARPET



TOKACHI.SOUNKYO.OTARU.SAPPORO

**OTAKI SHIBAZAKURA PARK
KAMIYUBETSU TULIP PARK**

SHIBAZAKURA & TULIP MATSURI

DIRECT FLIGHT SERIES

LOCAL 3+4 STARS HOTEL



D1 KUL/CHITOSE (MOB)

Assemble at our office, transfer to Kuala Lumpur International Airport for departure flight to Hokkaido.

D2 CHITOSE/TOKACHI/LAKE AKAN (LD)

Upon arrival, proceed to visit the **Tokachigawa Swan Viewing Area**, many swans fly into the area by the Tokachi River. This natural phenomenon make the views impressive (depend on season). Then, visit to **Kofuku Station**. The name is from the literal meaning of "happiness", the station also famous with the auspicious ticket. After that, visit to **Lake Akan**, it is covered by vast forests, to retain a strong original scenery. Continue visit to **Ainu Museum** - Poroto Kotan. Introduce Japan Aboriginal Ainu culture.

D3 LAKE AKAN/ABASHIRI (BLD)

After breakfast, proceed to **Lake Kussharo**, Japan's largest caldera, a huge cobalt blue lake. Continue to **Ryuosan** where you can watch the sulfur crater in a very close distance and taste the spa egg. Then, visit **Lake Mashu**, a volcanic lake, also the highest transparency lake in the Japan. After that, visit to **Abashiri Prison Museum**, which is Japan's first and only one actual used prison open to the public, is a historic and educational exhibition center.

D4 ABASHIRI/SOUNKYO (BLD)

After breakfast, proceed to **Kamiyubetsu Tulip Park**, there are 120 kinds of tulips and more than 1.2 million tulip flowers, some of them are rare species from the Netherlands, many colorful tulips around the park at the same time various shape of the tulips make the park feast for the eyes. Then, proceed to **Otaki Shibazakura Park** to enjoy the blooming pink carpet on the ground - Shibazakura. It is a special sakura that not born on the tree.

D5 SOUNKYO/SAPPORO (BLD)

After breakfast, visit to **Odori Park**, located in the middle of the Sapporo city center, the television tower establish in the park is landmark of Sapporo. Then, visit to **Sapporo Government Building**, the famous Red Brick Building. Upon finished, visit to **Tanukikoji** underground shopping street enjoy your shopping at more than 150 boutiques, souvenirs and local product shops. After that, visit to **Shiroi Koibito Park**. Here not only has the well-known Hokkaido confectionery factory "White Lovers".

Tour Fare:

Dept. Date:

SPECIAL

ARRANGEMENT

- *HIGHEST TRANSPARENCY VOLCANIC LAKE - LAKE MASHU
- *PINK CARPET - SHIBAZAKURA
- *"FLOWERS OCEAN" - TULIP
- *SPECIAL GIFT - COFFEE CUP
- *JAPAN ABORIGINAL AINU CULTURE

SPECIAL CUISINE

- *HOKKAIDO BIG 3 CRABS
- *SPECIAL ISHIKARI POT
- *HOKKAIDO BBQ DELIGHT
- *HOKKAIDO SET DELIGHT
- *HOKKAIDO SPECIAL RAMEN



D6 SAPPORO/OTARU/CHITOSE (BLD)

After breakfast, visit to **Otaru Canal**, short and narrow but the most remarkable of the past and most beautiful spot for picture. Continue to **Handicraft Street**, handicraft shop, music box shop, museum, art gallery, ice-cream, and souvenirs. You can taste the **coffee + dessert** and bring back the cup. Continue visit to **Factory Outlet Mall** the latest shopping experience in Japan for branded bargain.

D7 CHITOSE/KUL (B/MOB)

After breakfast, proceed to airport for your departure flight back to Malaysia with pleasant memories & souvenir!



We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice

7CTS-F



鴻運旅遊機構有限公司

IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No.19, Jalan Sultan Abdul Jalil, 30300 Ipoh, Perak, Malaysia.

Tel: (6) 05 253 2766

Fax: (6) 05 253 4558

天下旅遊機構有限公司 (173557-U) (KKKP4266)

IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No.1, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia.

Tel: (6) 05 242 6118 Fax: (6) 05 241 0118

鴻運旅遊機構(新山)有限公司

IPOH OVERLAND (JB) TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No.15A, (1st Floor), Jalan Kuning 2, Taman Pelangi,

JB 80400, Johor, Malaysia. (1059028T) (KKKP1478-02)

Tel: (6) 07 336 3038

Fax: (6) 07 336 3018